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Zápis z 62. jednání Antibyrokratické komise MZe 
konaného dne 30. 4. 2014 

 

Přítomni: Ing. Josef Stehlík, Ing. Petr Krogman, Ing. Jaroslav Šebek, Ing. Petra Škopová,MBA, 

Ing. Zdeněk Perlinger, Ing. Stanislav Rampas, Jan Florian, Radomír Hanačík, Daniela 

Augustinová 

Omluveni: Mgr. Milena Řeháková, Ivan Jüptner, Ing. Petr Mareš, Ing. Jaroslav Vojtěch,        

Ing. Vít Šimon, Ph. D., Lubomír Burkoň 

Hosté: Mgr. Jan Havlíček- zástupce SZIFu                                                                                                                 

Ing. Pavel Vinohradník- místopředseda Českomoravského svazu zemědělských podnikatelů 

MVDr. Jan Váňa- ředitel Odboru veterinární hygieny a ochrany veřejného zdraví (SVS)            

prom. práv. Marcela Skřivánková- vedoucí Oddělení veterinární legislativy (SVS)                 

Mgr. Klára Štěpánková- Oddělení veterinární legislativy (SVS)                  

Nepřítomni: Ing. Tomáš Kreutzer 

                                                                                                                        

1.     Úvod 

Úvodem pan předseda Ing. Stehlík obeznámil přítomné se změnami v obsazení komise, 

představil nové členy- Ing. Stanislava Rampase (předseda Spolku pro obnovu venkova 

Plzeňského kraje, zástupce za SPOV ČR) a p. Jana Floriana (místopředseda Národní sítě 

Místních akčních skupin České republiky, o.s., zástupce za NS MAS ČR) a rovněž poděkoval 

odstupujícímu členovi komise p. Hanačíkovi za spolupráci během jeho působení v ABK. 

Zástupce Potravinářské komory ČR Ing. Kreutzer byl z funkce člena komise odvolán, pan 

předseda osloví vedení PK ČR ohledně jmenování nového zástupce.                                                  

Dále přítomné informoval o programu 62. jednání ABK a jednání s přizvanými zástupci Státní 

veterinární správy.  

 

2.     Kontrola zápisu z 61. jednání ABK 

Zápis z 61. jednání ABK byl schválen bez připomínek.                                                                           

Ing. Stehlík provedl kontrolu plnění úkolů vyplývajících z minulého jednání ABK dle zápisu: 

•   p. Augustinová- podnět č.70 restrukturalizace vinic: podnět ve sledování                                                                                                                             

úkol:  Mgr. Řeháková ve sledování, v případě změn informovat 
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•   Mgr. Řeháková, Mgr. Havlíček- podněty č.59, 71 pěstování máku a konopí – nadměrná 

administrativa: požadavek bude zohledněn v rámci povinného Greeningu od r. 2015 (SZP 

2014-2020).                                                                                                                                                    

úkol:   Mgr. Havlíček, Mgr. Řeháková ve sledování 

•   jednání MŽP + ABK : Ing. Stehlík, Ing. Šebek- podněty ponechány ve sledování.                   
 
Proběhlo jednání Ing. Stehlíka a Ing. Šebka s p. ministrem Jurečkou ohledně přípravy 
součinnosti s resorty, se kterými ABK již spolupracovala (MŽP, MMR, ČÚZK). Po obnovení a 
nastavení spolupráce se bude ABK dále věnovat řešení již „rozjednaných“ podnětů (viz. 
uvedené).                                                                                                                                                      
úkol:  AKB připraví a odešle šéfporadkyni Ing. Prečanové dopisy pro p. ministra k jednání 
s MŽP a MMR                                                                                                                                                  
 
 podnět č.281 Zákon 167/2008 o ekologické újmě :                                                                 

Ze strany MŽP vstřícný přístup (při hodnocení zem. podniků), nastavení podmínek se 
projedná na dalším jednání se zástupci MŽP.  
úkol:  (společný pro všechny 3 podněty) trvá, uskutečnit následné jednání, Ing. Stehlík 
informovat na příštím jednání 
úkol 2:  havarijní plány -  trvá, Ing. Perlinger  
 
 podnět č.302  Umisťování jednoduchých zemědělských staveb ve volné krajině:  

MŽP netrvá na tom, aby se provádělo celé stavební řízení (MMR). Výhledově se uskuteční 
jednání zástupců ABK, MŽP a MMR s cílem najít vhodné řešení, aby se tyto stavby větší 
výměry než v současné době zákon umožňuje, mohly realizovat bez nutnosti stavebního 
řízení.  

 
 podnět č.333 Změna Nitrátové směrnice: 

Zástupci MŽP obeznámeni s návrhem ABK (přepočet N na celý podnik), bude se následně 
projednávat. 
Podnět projednán v rámci porady poradců ministra zemědělství, MZe spolupracuje s VÚRV 
(viz. zápis z 61. jednání bod 4 Různé, diskuse- jednání se zástupci MZe a VÚRV, v.v.i) 
 
 podnět č.392 Stavební zákon-rekultivace ornice :                                                                         

Ing. Stehlík- jednat s MMR a MŽP na téma uplatňování stavebního zákona při rekultivaci 
ornice na zemědělské půdě na větší ploše než zákonem povolených 300 m²                                                                                                                                      
úkol:  t.č. ve sledování 
 
 Ochranná pásma vodních zdrojů – (dle zápisu z 53. jednání) 

MŽP připraví pro jednání s MZe podklady, jak postupovat v rámci OPVZ z hlediska reklamace, 
nového zařazení atd. 
úkol:  ve sledování, Ing. Stehlík projednat opětovně během I. pololetí 2014 (viz. jednání 
s MŽP) 
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•   jednání ČÚZK + ABK : Ing. Stehlík, Ing. Šebek, Ing. Krogman 
 umožnění převádět v KN ornou půdu na TTP a zpět bez nutnosti vyjádření jakéhokoliv 

úřadu-  projednat zařazení do novely katastrálního zákona                                                                                                                                                     
Ing. Krogman- t. č. beze změn, další jednání ohledně změny kultur R - T, T – R neproběhlo.                                                                                                                       
úkol:   ve sledování, Ing. Stehlík, Ing. Krogman opětovně projednat s MMR během I. pololetí 
2014 
 

•   Ing. Škopová, Ing. Šebek, Ing. Perlinger- podnět č.292 Prodej ze dvora u produkce 
rostlinného původu : Ing. Šebek, Ing. Perlinger- zatím bez výrazného posunu v řešení, další 
zájem ze strany zpracovatelů ovoce a zeleniny neprojeven 
úkol:  Ing. Stehlík- z důvodu nezájmu ze strany zpracovatelů byl podnět vyřazen z jednání  

•   Ing. Stehlík, Ing. Šebek- podnět č.320 Prodej ze dvora (skopové a kozí maso): Ing. Stehlík- 

ABK odeslala ÚŘ SVS Doc. MVDr. Malenovi, Ph. D. připomínky k mikroporážkám 

hospodářských zvířat. Téma stanovení definice „malých porážkových míst“ a nastavení 

podmínek bylo projednáno s MVDr. Váňou a zástupci SVS (viz. bod 4. Různé, diskuse).                                                                                    

úkol:  trvá, nadále pokračovat ve spolupráci zástupců ABK, SFZ, SVS (v řešení s podnětem 

č.386 Návrhy vyhlášek Mze k zákonu o potravinách).  

•   Ing. Krogman, p. Augustinová- podnět č.304 Zlepšení fungování Registru zvířat na Portálu 
farmáře: předchozí trvá (viz. zápis z 59. jednání ABK MZe), cíl – odstranit nalezené nedostatky 
v souladu s praxí  
úkol:  trvá, Ing. Krogman, p. Augustinová- dopis s výčtem nedostatků RZ včetně příloh 
odeslán 14. 4. 2014 NM Úseku komodit, výzkumu a poradenství (Ing. Šnejdrla). Zatím bez 
odezvy, p. Augustinová urgovat zaslání odpovědi a informovat na příštím jednání. 
 

•   úkol z jednání: Jednotný systém kategorizace VDJ v rámci resortu zemědělství (včetně 

ČSÚ): 10. 4. 2014 ABK odeslala NM Úseku komodit, výzkumu a poradenství (Ing. Šnejdrla) 

dopis ohledně nastavení pouze jednoho přepočítávacího koeficientu, zatím bez odezvy.                                                                                                                                                       

úkol:  trvá, p. Augustinová apelovat na zaslání odpovědi, Ing. Vojtěch ve spolupráci s Ing. 

Krogmanem podat informace na příštím jednání                                                                                                                                         

•   p. Hanačík- podnět č.315 MAS-SZIF, podnět č.317 Nejasnosti Pravidel pro op. IV PRV – DPH 

ad.: předchozí trvá, podněty opětovně projednat se zástupci SZIF a rozšířit o problematiku ve 

smyslu dopisu ABK pro Ing. M. Šebestiána z 27. 1. 2014. Následné řešení podnětu převezme 

zástupce SPOV ČR Ing. Rampas, p. Hanačík poskytne součinnost do vyřešení podnětů.                                                                                                                                                                                                                                                                    

úkol:  trvá, p. Hanačík obeznámí nové členy s podněty a poskytne Ing. Rampasovi součinnost 

ve věci, p. Augustinová zaslat dostupné materiály, případné informace podat na příštím 

jednání.                                                                                                                                                  

•   Ing. Stehlík, Ing. Šebek- podnět č.325 Odborná způsobilost, školení vs. dosažené odborné 

vzdělání + č.332 POR – zrušení I. stupně:                                                                                                                                     

úkol: nadále trvá, podněty se budou dále řešit současně, Ing. Stehlík, Ing. Šebek domluvit 

jednání s p. Hnízdilem, případné informace podat na příštím jednání  
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•   podněty týkající se LPIS – ponechány ve sledování do stabilizace systému 
 
úkol:  Ing. Stehlík- vést jednání s cílem zjistit, jaká nová opatření v rámci systému LPIS budou  
zaváděná v souvislosti s plněním v rámci povinného Greeningu od r. 2015 (SZP 2014-2020) 
 

 Ing. Perlinger- podnět č.336 Agentura LPIS-informovanost: p. Augustinová- Ing. Tobolka 

zaslal odpověď, konzultováno rovněž s Ing. Bukovským, t. č. se do stabilizace systému LPIS 

s navrhovanou úpravou nepočítá                                                                                                               

úkol:  ve sledování, po stabilizaci systému bude ABK požadovat realizaci návrhu 

 

 Ing. Stehlík. Ing.  Krogman-podnět č.341 AZV Vyškov - Agenda Evidence, Portál farmář, 

Portál eAGRI: předchozí trvá (stanovení limitu tolerance porušení, nesoulad mezi 

užíváním a vlastnictvím PB atd.).                                                                                                                                                          

úkol:  nadále trvá, Ing, Stehlík informovat p. ministra ohledně metodiky a fungování LPIS a 

zároveň požádat o zařazení do řídícího výboru LPIS, podat informace na příštím jednání  

 

 Ing. Stehlík- podnět č.358 Zápisy do LPIS: předchozí trvá                                                               

úkol: ve sledování, po stabilizaci systému Ing. Stehlík projedná tzv. „zablokování LPISu“ 

opětovně se zástupci SZIFu  

Mgr. Havlíček doplnil- pozměňovací návrh k návrhu zákona, kterým se mění zákon č. 

252/1997 Sb., o zemědělství, ve znění pozdějších předpisů, a další související zákony byl 

předložen do ZV.                                                                                                                                        

Připravované změny ohledně LPIS se týkají především:                                                                          

- úpravy kompetencí a působností LPIS mezi MZE a SZIF                                                                             

- úpravy LPIS:      

             ·  zakotvení půdního bloku jako referenčního pozemku v přirozených hranicích 

zemědělské půdy bez vedení uživatele, pojetí dílu půdního bloku zůstává stejné, zakotvuje se 

požadavek na identifikovatelnost v terénu                                                         

             ·  zápisy do LPIS se nebudou dělat pouze na základě formálního doložení právních 

důvodů užívání                                                                                                                                                  

             ·  nahrazení evidence krajinných prvků evidencí ekologicky významných prvků (EFAs)                                   

- prodloužení lhůty pro uživatele k hlášení změn v LPIS na 30 dní                                                                              

- zpřesnění aktualizace LPIS                                                                                                                                    

- formulační úprava u obnovy trvalých travních porostů  

Mgr. Havlíček odešle ABK výše uvedený pozměňovací návrh. 

Ing. Krogman upozornil, že je nepřípustné, aby došlo k nárůstu administrativní náročnosti či 

nadbytečných výdajů zemědělců při plnění požadavku na identifikovatelnost v terénu, a to 

zejména v méně úrodných oblastech, kde převažují travní porosty, a nemůže být 
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identifikovatelnosti dosaženo prostřednictvím odlišných kultur. Mgr. Havlíček ubezpečil, že 

uvedené bude moci být splněno i za pomoci GPS. 

•   Ing. Stehlík- podnět č.352 Čl. 68-prodej mléka do mlékárny: Ing. Stehlík- od r. 2015 budou 

dotace na citlivé komodity vypláceny dle VDJ, podnět vyřadit 

•   p. Burkoň, Ing. Krogman, Ing. Stehlík- podnět č.353 SPÚ-změna metodiky: z důvodu 

nepřítomnosti gestora podnětu (p. Burkoň) ponecháno ve sledování. Proběhla diskuse členů 

komise s Ing. Vinohradníkem.                                                                                                                   

úkol:  trvá, p. Burkoň (ve spolupráci s Ing. Vinohradníkem) připravit dopis na SPÚ ve věci 

navržení kroků k pronájmu půdy u těch pozemků, které vypadly ze smluv vzhledem 

k církevním restitucím. Podat informace na příštím jednání. 

•   Ing. Šebek, Ing. Stehlík- podnět č.365 Návrh Metodiky - IOR + kontrolní systém SRS : 

materiál (v rámci NAP)                                                                                                                                

úkol: ve sledování, přiřadit k podnětům podnět č.325 + č.332 (projednání s p. Hnízdilem)  

•   p. Hanačík- podnět č.369 Žádost o posouzení projektu - MAS Opavsko: dle informace Ing. 

Krumpholcové bylo ve věci Odvolání stanovisko SZIF podpořeno a odvolání ze strany 

žadatelky zamítnuto.                                                                                                                                 

úkol: za ABK vyřešeno -  vyřadit                                                                                                                                                                        

•   Ing. Stehlík- podnět č.373 SZIF - uložené sankce: předchozí trvá, k řešení byly sloučeny 

podnět č.378 SZIF - požadavky na účastníky kurzů a podnět č.379 Dokládání smlouvy k účtu 

žadatele: 15. 4. 2014 doručena odpověď VŘ Ing. Sekáče k zaslanému dopisu ABK.                 

Z odpovědi:                                                                                                                                                 

a) zmírnění sankcí za nedodržení termínu předložení Žádosti o proplacení (zrušení 50% 

sankce a ponechání 10% sankce)- návrh bude předložen p. ministrovi                                         

b) rozšíření definice beneficienta v opatření I.3.1 další odb. vzdělávání a informační činnosti-  

návrh ABK bude zvážen při stanovování podmínek pro poskytnutí dotace na vzdělávací akce 

v progr. období 2014 - 2020                                                                                                                           

c) zrušení povinnosti žadatele předkládat k Žádosti o proplacení doklad o vedení bank. účtu-

neakceptováno             

úkol: trvá, Ing. Mareš, Ing. Šebek domluvit jednání s VŘ Ing. Sekáčem a projednat výše 

uvedené, informovat na příštím jednání  

•   Ing. Šebek, Ing. Stehlík- podnět č.377 Požadavek MZe - ověřené kopie o registraci: Ing. 

Stehlík- projednáno na PM, od r. 2015 se počítá s eliminací administrativních požadavků při 

poskytování národních dotací.                                                                                                                      

úkol:  trvá, k řešení sloučen podnět č.387, dále bude podnět evidován jako č.377 Povinnosti 

příjemce národních dotací-nadměrná administrativa, případné nové informace podat na 

příštím jednání 
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•   Ing. Perlinger- podnět č.384 SZIF - Pravidla PRV oblast podpory 1.3.1. - uznatelné náklady 

projektu: podnět projednán s Mgr. Samsonovou, bude se dále řešit                                                                                                                                                    

úkol:  trvá, Ing. Perlinger-informovat na příštím jednání 

•   Ing. Krogman- podnět č.385 Systémové chyby ve fungování SZIF: na základě předchozího 

jednání se zástupci SZIF (61. jednání viz. bod 4. Různé, diskuse) lze uzavřít podnět jako 

vyřešený.                                                                                                                                                      

úkol: za ABK vyřešeno – vyřadit                                                                                                          

Nevládní zemědělské organizace zastoupené v komisi zajistí distribuci zmíněného zápisu 

z jednání ABK + SZIF svým členům.                                                                                                               

•   Ing. Šebek- podnět č.390 PGRLF - stanovení podmínek úvěrů: Ing. Stehlík- doručena 

odpověď ředitele PGRLF Ing. Karbana k podnětu                                                                                   

úkol:  Ing. Stehlík požádal Ing. Vinohradníka o spolupráci s p. Burkoněm a Ing. Šebkem při 

zpracovaní dopisu pro ředitele PGRLF ohledně finančního zdraví zeměd. podnikatele. 

Informovat na příštím jednání 

•   Ing. Šebek, Ing. Stehlík- podnět č.396 Zákon č. 226/2013 Sb. o uvádění dřeva a dřevařských 

výrobků na trh: doručena odpověď z Úseku lesního hospodářství NM (Ing. Martin Žižka, 

Ph.D.)                                                                                                                                                       

úkol:  trvá, Ing. Stehlík spojit se s  JUDr. Dr. Ing. Martinem Florou a konzultovat 

podnět,informovat na příštím jednáni 

•   Ing. Stehlík- podnět č.397 SZIF- komunikace úřadu (kontroly mléčných kvót): systém 

kontrol (všeobecně) a komunikace ze strany úřadu projednána se zástupci SZIF na jednání 

(viz. 61. jednání bod 4. Různé, diskuse)                                                                                                                                                  

úkol: trvá 

•   Ing. Šimon- podnět č.398 Přeprava nadměrného vozidla, soupravy: gesce Ministerstva 

dopravy                                                                                                                                                              

úkol: Ing. Šimon projednat podnět s Mgr. Milanem Ferancem (1. náměstek ministra dopravy), 

informovat na příštím jednání  

•   Ing. Mareš, Ing. Perlinger- podnět č.399 Opatření I.3.4 Využívání poradenských služeb: 

podnět týkající se zjednodušení počtu požadovaných příloh, přesné definice poradenského 

výstupu atd.                                                                                                                                                                                                                                                                           

úkol: trvá, Ing. Stehlík- projednat na poradě poradců ministra, informovat na příštím jednání 

 

3.     Rozdělení nových podnětů 

•   podnět č.400 ČSÚ-MZe statistika stavu hosp. zvířat  I : Ing. Stehlík- podnět týkající se 

čtvrtletního statistického výkazu stavu skotu, který nekoresponduje s rozlišením stáří telat do 
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a nad 8 měsíců (ČSÚ) se statistickými údaji na PFarmáře (do a nad 6 měsíců)                                                                                                             

úkol:  p. Augustinová- odeslat podnět k vyjádření VO CPR (Ing. Tobolka) a Ing. Bukovskému 

(Oddělení IT architektury a analýzy), informovat na příštím jednáni 

•   podnět č.401 Národní dotace - kontrola FÚ: Ing. Stehlík- podnět týkající se kontroly z FÚ 

zaměřené na Národní dotace- opatření se nekontroluje v terénu, jde o předložení a 

dokladování dodacích listů, faktur apod., které jsou součástí Žádosti. Nadměrná 

administrativa- neprovádět kontroly v zem. podniku, doklady lze kompletně zkontrolovat na 

patřičném úřadu (např. AZV).                                                                                                                                                                     

Ing. Stehlík- nová pravidla pro čerpání ND                                                                                                                        

úkol: p. Augustinová- odeslat podnět šéfporadkyni ministra Ing. Prečanové, řešení dále 

sloučeno s podnětem č. 377 Povinnosti příjemce národních dotací-nadměrná administrativa 

•   podnět č.402 ČSÚ-MZe statistika II: Ing. Stehlík-obdobně jako u podnětu č.400, 

nepropojenost statistických údajů o stavech hospodářských zvířat z IRZ MZe a ČSÚ                                                                            

úkol:  p. Augustinová- odeslat podnět k vyjádření VO CPR (Ing. Tobolka) a Ing. Bukovskému 

(Oddělení IT architektury a analýzy), informovat na příštím jednáni 

•   podnět č.403 ČSÚ- MZe statistika III: Ing. Stehlík- podněty ohledně nepropojenosti 

statistických výkazů v rámci ČSÚ a IRZ MZe se budou řešit jako sloučené (tj. podněty č.400 + 

č.402 + č.403)  

•   podnět č.404 DPH u vzdělávacích projektů: Ing. Perlinger, Mgr. Havlíček, Ing. Stehlík- 

podnět k jednání s Ministerstvem financí.                                                                                                            

úkol: spolupráce ABK + SZIF při přípravě změn do nových pravidel 

 

4.     Různé, diskuse   

•   Ing. Stehlík- z důvodu uskutečněných změn v komisi byl Ing. Krogman zvolen jakožto 

druhý člen ABK v Přezkumné komisi. V případě jeho nepřítomnosti jej nahradí Ing. Mareš. 

Provedené změny nahlásí p. Augustinová Ing. Krumpholcové.    

•   Jednání se zástupci SVS   

Proběhla diskuse k podnětu č. 320 na téma Mikroporážky hospodářských zvířat za účasti 

zástupců SVS. Jednání se zúčastnil MVDr. Jan Váňa (ředitel Odboru veterinární hygieny a 

ochrany veřejného zdraví), prom. práv. Marcela Skřivánková (vedoucí Oddělení veterinární 

legislativy) a Mgr. Klára Štěpánková (oddělení veterinární legislativy).                 

 Vzhledem k zaslaným připomínkám ABK MVDr. Váňa upozornil na skutečnost, že zdravotní 

nezávadnost a podmínky provozu malých porážkových míst jsou již zahrnuty ve vyhlášce č. 

128/2009 Sb.  Podmínkou je aby porážení prováděla osoba odborně způsobilá (požadavek 
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MZe) a rovněž zákon na ochranu zvířat proti týrání v § 5a uvádí, že tato osoba musí mít 

střední vzdělání s výučním listem v oboru řezník, nebo střední vzdělání s maturitou v oboru 

technologie potravin, nebo střední vzdělání s maturitou v oboru veterinářství anebo 

vysokoškolské vzdělání v daném oboru. 

Ing. Stehlík- daná vyhláška poskytuje velký prostor v objemu zvířat, která jsou zde zahrnutá, 

cílem je snížit danou kapacitu pro tzv. mikroporážky a legislativně či nelegislativně ji zaštítit. 

MVDr. Váňa- stanovená kapacita ve vyhlášce je maximální, podmínky se doplňují dle 

prostoru daných jatek. Pokud je to malý prostor, kde nelze opracované kusy zavěsit tak, aby 

se vzájemně nedotýkaly (včetně stěn a podlahy) doplňuje se do záznamu o schválení a 

registraci jatek maximální počet poražených kusů. Dalším důležitým bodem je chlazení, po 

porážce musí být jatečně opracované tělo zchlazeno na 7 st.                                                             

Porážka musí být předem schválená, vykoná se veterinární prohlídka (pouze státní 

veterinární lékař) zvířete před a po poražení (označeno razítkem zdravotní nezávadnosti)- dle 

nařízení ES č. 854/2004.                                                                                                                          

MVDr. Váňa přislíbil spolupráci se členy ABK v rámci vytvoření „manuálu“ – generického 

HACCP, obecně použitelného, který by obsahoval všechny administrativní úkony ke splnění 

podmínek pro jatka. Zajistí jméno praktika a odešle komisi na vědomí. ABK poté uskuteční 

jednání s daným praktikem k vytvoření těchto podmínek. 

Ing. Stehlík- projedná dané na úrovni MZe (Ing. Hojer)  

Diskuse se SVS k tzv. ABK zákonu (zákon o snižování administrativní zátěže)                                

Informovala prom. práv. Marcela Skřivánková:                                                                                                                     

- při čtení v Zemědělském výboru budou ještě doplněné včelstva, evidence umísťování, 

nákazy atd. (poslanec Kováčik)                                                                                                                             

- k bodu ohledně provádění krvavých a nekrvavých úkonů (paznechtářství): předložený návrh 

hraničí s porušováním zákona o týrání zvířat. Tyto úkony smí provádět pouze odborně 

způsobilá osoba, co v tomto případě paznechtář není.                                                                                     

- k prodeji na tržišti volně žijící zvěře (zajíce, bažanty): prověřit, jakým způsobem se 

vypořádávají země EU v rámci nákupu těchto surovin, produktů prvovýroby na tržištích atd. 

(SVS zašle) 

Ing. Krogman požádal prostřednictvím pana předsedy zástupce SVS o zaslání informace 

k dotazu ohledně ozdravování zemědělských podniků od IBR. Zemědělci se obávají, že 

náklady (finanční, administrativní atd.) absolvování náročného ozdravovacího programu 

mohou přijít vniveč, protože po ozdravení většiny farem stále existují farmy neozdravené.  

Jak bude řešeno toto riziko, když je pravděpodobně chybně nastaven systém, protože v něm 

chybí sankce pro nespolupracující farmy? 
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5.     Závěr 

Příští jednání ABK se uskuteční 28. 5. 2014 od 9,00 hodin 

 

Zapsala: Daniela Augustinová                                                                                                                  

Schválil: Ing. Josef Stehlík 

 


